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متن پرسش

سلام استاد: نمی دانم سخنان وزیر بهداشت رو هفته گذشته در دانشگاه جندی شاپور اهواز شنیدید یا

خیر بنده دانشجوی همین دانشگاه هستم واقعا تاسف بار بود شما به منه جوون بفرماد چطوری

دلخوش باشم به آینده ی این کشور؟

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: مشکل آن است که هنوز انقلاب نتوانسته است مردم را متوجهی این امر

بکند که جریانهای سیاسی و اشرافی که سنگ مدیریت امثال آقای هاشمی را به سینه میزنند، از

جنس انقلاب اسلامی نیستند و ادامهی انقلاب اسلامی با چنین افرادی ممکن نیست. سعی باید کرد

راهی که امام «رضوانااللهتعالیعلیه» در آغاز انقلاب گشودند، باز زنده شود مثل امام حسین

«علیهالسلام»که فرمودند میخواهم به سیرهی جدّم و پدرم برگردم. آن آغازین است که باید در انتها

نیز به میان آید به همان معنایی که مبدأ و معاد از هم جدا نیست. موفق باشید   


